
 
 

 

Verslag  

Wanneer 28 augustus 2023 

Tijd 20.00-22.00 uur  

Plaats Sport- en wijkcentrum Rijkerswoerd   

Aanwezig Aanwezig: Sirkka(voorzitter), Yvonne (secretaris), Marcel v Draanen, 
Lisette Kleinendorst (Rijnstad), Renee de Ruiter, Jacq v Gestel (inwoner), 

Anne Ferwerda (werkgroep Groen), Jurjen en Frans (’t Woerdje), Aline en 
Faysal (TLO), Wietske Verhoef (SWOA) 

 
Afgemeld: David (vakantie), André Steffen (inwoner), Edwin, Mandy 

(wijkagenten-vakantie), Jan Klaver (Vivare), Jacqueline Snijder 
(reclassering), Dick  

  

 Welkom & Check in 
Voorstelronde en vraag van de voorzitter ‘hoe zitten wij erbij’ 

 Verslag vorig platformoverleg 3 juli  
Het verslag is goedgekeurd.  

 
Naar aanleiding van het verslag: 

 
- Bohdan Malisz, stand van zaken, boek ontvangen (zie ook bijlage) 

 

 

 Mededelingen bestuur: 

Vacature penningmeester is vervuld en we heten Peter Reinders van harte 
welkom. Helaas lukt het hem niet de maandagavonden aanwezig te zijn.  

Wij nemen ook afscheid van Marcel, algemeen bestuurslid en coördinator 
van de werkgroep VidW. Hij blijft nog betrokken als inwoner bij het 

wijkplatform maar geen bestuurlijke taken meer.  
Het wijkplatform is voornemens om de wijkplatformoverleggen te 

vernieuwen, bijvoorbeeld de frequentie wellicht omlaag en avond/dag 
wisselen zodat ook anderen kunnen aansluiten.  

 
30 oktober staat een wijkmeeting op het programma georganiseerd door 

TLO om het wijkprogramma met alle inwoners van Rijkerswoerd te 
bespreken. Input ophalen en kijken ook wat is de afgelopen twee jaar 

gerealiseerd, wat niet en hoe verder/wat is nodig in de wijk, gezamenlijke 
prioriteiten vaststellen. Uitnodiging volgt. 

 



 

Appelgaard/Overmaat; opnieuw de vraag waar het bij hoort. Men voelt 

zich meer betrokken bij Kronenburg en het zou fijn zijn dat zowel voor ons 
Rijkerswoerd als voor hen het duidelijk wordt waar het bij gaat horen. 

Destijds is al geopperd vanuit TLO om een referendum te houden onder de 
bewoners van Appelgaard/Overmaat wat zij willen. Faysal maakt hier een 

aantekening van om dit op te nemen.  
 

ANAC hebben wij onze opslag en met allerlei spellen. Mascha Kop is 
benaderd om de spellen over te nemen. Er is nog een video camera als 

men iemand weet die hiervoor interesse heeft, kunnen zij hierover contact 
opnemen met Sirkka.  

 Aanvragen wijkbudget:  
Boomspiegels Schorensestraat € 90,00 = goedgekeurd  

Buurtfeest Glenn Millerstraat € 200,00 = goedgekeurd  
Diverse boomspiegels, buurttuinen etc. € 1.000,= (bloembollen, flyer, 

drukkosten e.d). Vanwege vakantieperiode en onder het budget van  
€ 500,00 zijn gebleven is advies vanuit agendacommissie op voorhand 
goedgekeurd.  

 Werkgroep Groen:  
- 7 september Klompenpad 1ste bijeenkomst in de Hooijmaat 

- Hoeveel budget is er voor groen?; plannen voor budget aanvraag; 
voor wilgentenen om de boomspiegels; voor onbespoten 

bloembollen in alle groene initiatieven; voor spullen (ijzerwerk) 
voor 20 insectenhotels (te plaatsen in de groene linten en in de 

buurttuinen en op strategische plaatsen), dit n.a.v. de studie van 
Van Hall Larenstein en de adoptiesoorten. 

 
Verder de activiteiten van de werkgroep: 

• Bijeenkomst Marchantstraat overeenstemming over de inrichting en 
de beplanting (woord nu aan de gemeente en verhuurder) 

• Paaltje boomfeestdag geregeld voor het Klinketperk  
• Insectenhotels plaatsen in de wijk, in november-december, eerst 

o.l.v. Marcel Wissink (Arnhem Zoemt) en Gerard (Knutselkampioen 
van de SLB) gaan wij ze zelf maken met materiaal van de gemeente 

en Arnhem zoemt en de SLB 
• Ingezaaide grond rond trafo Kempenaersingel de moeite waard: 

zonnebloemen en goudsbloemen 
• Egelpakketten krijgen via het Woerdje 

• Winkelcentrum, parkeeronderzoek afgerond, uitslag biedt 
mogelijkheden voor meer vergroening dan eerst beoogd. 
Bijeenkomst volgt op korte termijn 

• Biologische bloembollenactie op 7 oktober 
• Ossietskyplantsoen: gesprek gehad over mogelijkheden en 

onmogelijkheden, suggestie toevoeging van een buurtbosje, naast 
extra struiken voor vogels en bijen en een aangepast maaibeleid. 

Nu gaan de bewoners uit de omgeving informeren en raadplegen. 
• Klachten over onderhoud groen, soms geen respons bij fixi zegt 

men. 
 



 

Bijzondere verschijningen: 

• Aanwezigheid van Neushoornkever op SLB 
• Grote zwam op een boomstam 

 
Werkgroep Cultuur 

Open Podium 2de brainstorm staat gepland en het 1ste podium zal op 
vrijdagavond op 3 november plaatsvinden, 2de staat gepland op 

vrijdagavond 1 december. Aanmelding volgt via website en flyers maken 
voor publiek.  

 
Werkgroep Duurzaam 

Jaarplanning zijn ze mee bezig en wat er gebeurd zal nog via een 
aankondiging bekend gemaakt worden zij zullen dit delen. Interviews 

zullen gemaakt worden over wie al met duurzaam bezig zijn. Mailbox 
duurzaam wordt overgenomen tijdelijk door Renée (Yvonne stuurt dit 

door).  
 
Werkgroep VidW  

Er is een geïntresseerde voor deze werkgroep, hij zal een volgend moment 
aanwezig (20 november).  

 
Jurjen vraagt stickers aan voor ’t Woerdje/bezorging i.v.m. wetswijziging 

reclame om via de bezorgers deze stickers aan te bieden om toch Het 
Woerdje te blijven ontvangen.  

 Rondvraag & Einde 
Geen opmerkingen meer 

 

Bijlage: Deel van het boek Bodhan over Rijkerswoerd: of op de website 

Boek_PlanningRijkerswoerd-Bodhan.zip
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https://www.rijkerswoerd.net/wijkplatform/platform-overleg

